
 

     

 

 

 

                                                        Αθήνα, 11 Μαΐου 2020 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

Θέμα: «Προστασία Ακρόπολης από υπερμεγέθη ξενοδοχεία» 
 
Σε συνέχεια της επίκαιρης ερώτησής μου, των αιτημάτων περιβαλλοντικών οργανώσεων και 
κινημάτων πολιτών αλλά και της γενικότερης κοινωνικής κατακραυγής, ανακοινώσατε ότι το 
επιτρεπόμενο ύψος για ξενοδοχεία στην περιοχή της Ακρόπολης θα είναι τα 21 μέτρα. 
 
Δεδομένου ότι αυτό αποτελεί τεράστια αύξηση από το υφιστάμενο ύψος των 17,5 μέτρων. 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Δεσμεύεται να επαναφέρει το επιτρεπόμενο ύψος των κτηρίων στα 17,5 μέτρα ή 
χαμηλότερα, προκειμένου να εξασφαλιστεί η προστασία της Ακρόπολης; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κρίτων Αρσένης 
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